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Abstract (en)
A switch arrangement is intended to ensure a reliable contact and simple replaceability of parts which are subject to wear. A sliding path 11 for a
sliding contact 5 is held on a carrier 8. The contact pieces 14 to be contacted by means of the sliding contacts 5 are also held on the carrier 8. The
sliding contact 5 can be moved over the sliding path 11 and the contact pieces 14. The carrier 8 is snapped into a cut-out 7 in the base plate 1 and
its contact pieces 14 make contact with the respective flat contacts 22, 23 of the connector 24, which is likewise snapped into the base plate 1.
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Abstract (de)
Eine Schalteranordnung soll eine zuverlässige Kontaktgabe und eine einfache Austauschbarkeit verschleißanfälliger Teile gewährleisten. An
einem Träger 8 ist eine Schleiferbahn 11 für einen Schleifkontakt 5 gehalten. An dem Träger 8 sind auch die mittels der Schleifkontakte 5 zu
kontaktierenden Kontaktstücke 14 gehalten. Der Schleifkontakt 5 ist über die Schleiferbahn 11 und die Kontaktstücke 14 hinaus verschieblich. Der
Träger 8 ist in eine Ausnehmung 7 der Grundplatte 1 eingeschnappt und kontaktiert mit seinen Kontaktstücken 14 die jeweiligen Flachkontakte 22,
23 des ebenfalls in die Grundplatte 1 eingeschnappten Steckers 24.
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